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PROTOKÓŁ 

VII SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

VII KADENCJI W DNIU 5 LISTOPADA 2024r.  

 

Przewodniczący otworzył VII Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 5 listopada 2024r. 

 

Przewodniczący przywitał  Radnych, Starostę, Wicestarostę, dyrektora szpitala Jakuba Dzika 

Skarbnika Powiatu, Sekretarza Powiatu, Witolda Bochyńskiego, oraz wszystkich pozostałych 

uczestników Sesji. 

 

Sesję protokołowała Magdalena Wrzosek. 

 

Przewodniczący poinformował, że głosowania będą imiennie z oprogramowaniem do rejestracji 

oddanych głosów.  

W Sesji uczestniczyło 17 radnych, Rada Powiatu mogła podejmować prawomocne uchwały. 

 

Minutą ciszy uczczono pamięć zmarłego Jerzego Sudoła Radnego Rady Powiatu Tarnobrzeskiego. 

 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. 

 

Przedstawię proponowany porządek obrad. 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z  ostatniej sesji. 

4. Uzupełnienie składu Rady Powiatu Tarnobrzeskiego – złożenie ślubowania. 

5. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami –        

informacja. 

6. Interpelacje Radnych. 

7. Przedstawienie wyników audytu wewnętrznego w SPZ ZOZ w Nowej Dębie. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uzupełnienia składu osobowego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, 

b) uzupełnienia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

c) zatwierdzenia Programu Naprawczego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie, 

d) w sprawie zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Nowej Dębie, 

e) programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego w roku 2025 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

f) zmieniająca uchwałę nr LVI/44/2024 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 27 marca 

2024 r w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu 

Funduszu samorządom powiatowym w roku 2024 na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

g) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu treningowym, 

h) w sprawie  zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2024 rok, 
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i) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 

2024 – 2028. 

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Wystąpienie Wojewody Podkarpackiego Pani Teresy Kubas-Hul. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęło pismo od Zarządu Powiatu o rozszerzenie porządku 

obrad, które odczytał: 

 

Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego   wnosi o  zmianę porządku obrad  VII Sesji Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego w dniu 5 listopada 2024r. 

1. W punkcie 8 podjęcie uchwał w sprawie: 

Litera h) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2024 rok - z autopoprawką, 

Litera i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2024 – 2028 -  

z autopoprawką, 

dodanie projektu uchwał: 

Litera j) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Tarnobrzeskiego, 

Litera k) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2024. 

Litera l) w sprawie zmiany uchwały Nr V/38/2024 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 6 września 2024 r. 

sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2024 

    

Przewodniczący zadał pytanie czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad? (brak)  

 

Głos zabrał Starosta Paweł Bartoszek, poinformował, że na dzisiejszą Sesję została zaproszona Pani 

Teresa Kubas-Hul Wojewoda Podkarpacki. Po zakończeniu sesji zostanie oddany po remoncie hol 

Starostwa Powiatowego z punktem obsługi interesanta oraz zostanie otwarte przejście między 

budynkiem Starostwa Powiatowego a Delegaturą Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego w 

Tarnobrzegu. 

 

Kto „za” – 17 

Kto „przeciw” – 0 

Kto się „wstrzymał” – 0  

Głosowało 17 radnych. Porządek został przyjęty.  

 

p.3 Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji. 

 

Protokół został wysłany radnym drogą elektroniczną i wyłożony w Starostwie Powiatowym. 

Czy są uwagi do protokołu? - brak 

Głosowanie przyjęcia protokołu. 

Kto „za” – 17 

Kto „przeciw” – 0  

Kto się „wstrzymał” – 0 

Głosowało 17 Radnych. Protokół został przyjęty 
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( Przewodniczący podpisał protokół) 

 

p. 4.  Uzupełnienie składu Rady Powiatu Tarnobrzeskiego – złożenie ślubowania. 

 

Przewodniczący odczytał Postanowienie  nr 817/2024 Komisarza Wyborczego w Tarnobrzegu z dnia 

15 października 2024r. w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu Tarnobrzeskiego. 

Przewodniczący odczytał Postanowienie  nr 820/2024 Komisarza Wyborczego w Tarnobrzegu z dnia 

22 października 2024r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

 

Radny Wojciech Gruszka złożył uroczyście ślubowanie. 

 

p.5 Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami –

informacja. 

 

Starosta Paweł Bartoszek przedstawił informację na temat  działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym. 

 

W okresie międzysesyjnym  Zarząd Powiatu odbył 4 posiedzenia. 

 

8 października 2024 roku 

Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawach: 

 zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2024 rok. 

 w sprawie zmiany uchwały Nr 2/1/2024 Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 11 stycznia 

2024 roku „w sprawie udzielenia pożyczki dla Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie”. 

 w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zaciągnięcia przez Samodzielny Publiczny Zespół 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie kredytu obrotowego odnawialnego   z limitem 

zadłużenia do 2 000 000, 00 zł na okres jednego roku. 

 w sprawie zakupu oraz przyjęcia na stan przez Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie sprzętu medycznego. 

 w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu Programu współpracy Powiatu 

Tarnobrzeskiego na rok 2025 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie. 

 Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 08 października 2024 r. w sprawie zmian w  

Regulaminie  Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Tarnobrzegu. 

 w sprawie upoważnienia dla dyrektora Zespołu Szkół w Gorzycach do złożenia wniosku, 

podpisania umowy  i realizacji projektu „Zespół Szkół w Gorzycach w trosce o środowisko” 

w ramach programu „Just Transition Program” dotyczącego wzrostu świadomości 

społeczności lokalnej dotyczącej ekologii oraz recyklingu. 

 

16 października 2024 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie: 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2024 rok. 
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2. Przyjęcie uchwały Rady Powiatu. 

 w sprawie programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego w roku 2025r. z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

29 październik 2024 

1. Zarząd podjął uchwały w sprawach: 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2024 rok. 

 w sprawie  przekazania przebudowanej drogi powiatowej Nr 1114R relacji Stale do drogi Nr 

9 w miejscowości Alfredówka . 

 w sprawie  przekazania przebudowanej drogi powiatowej Nr 1117R relacji Tarnowska Wola - 

Wola Baranowska. 

  w sprawie  przekazania przebudowanej drogi powiatowej Nr 1118R relacji Padew Narodowa 

– Wola Baranowska – Ślęzaki. 

 w sprawie  przekazania samochodu Ford Transil MCA 2,0  do Centrum Opieki nad Dzieckiem 

w Skopaniu. 

 w sprawie  przekazania samochodu Ford Transil MCA 2,0  do Specjalnego Ośrodka Szkolno- 

Wychowawczego w Grębowie. 

 w sprawie upoważnienia kierownika jednostki organizacyjnej Powiatu do procedury wszczęcia 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w 2024 roku z terminem płatności w 2025 

roku. 

 w sprawie wprowadzenia zmian do Regulaminu dotyczącego zasad rozpatrywania wniosków 

składanych przez osoby niepełnosprawne o dofinansowanie w ramach Modułu I i II programu 

„Aktywny samorząd”. 

 w sprawie utworzenia mieszkania treningowego w Skopaniu, przy ul. Leśnej 2. 

2.Zarząd przyjął uchwały Rady  Powiatu w sprawie: 

 zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2024 rok.  

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2024 – 2028. 

 w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

 w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 w sprawie programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego w roku 2025 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu treningowym. 

 w sprawie zatwierdzenia Programu naprawczego Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie. 

 w sprawie zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Nowej Dębie. 

 zmieniająca uchwałę nr LVI/44/2024 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 27 marca 2024 r 

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu 

samorządom powiatowym w roku 2024 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej. 
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4 listopad 2024 

Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 

 sprawie wyrażenia  opinii do wniosku o wydanie decyzji o zezwolenie na realizację inwestycji 

drogowej pn.: „Rozwój infrastruktury drogowej na terenie gminy Gorzyce poprzez rozbudowę 

dróg na terenie Osiedla Gorzyce – część 2: Rozbudowa drogi gminnej nr 100124R (ul. 11 

Listopada) w Gorzycach od km 0+156 do km 0+411”. 

 

Przyjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

 zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2024 rok z autopoprawką 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 2024 – 2028  

z autopoprawką. 

 w sprawie zmiany uchwały Nr V/38/2024 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 6września 

2024 r. sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2024, 

 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Tarnobrzeskiego. 

 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2024 

 

p. 6. Interpelacje radnych.  
 

W okresie od ostatniej sesji nowych interpelacji nie było.  

Nikt z Radnych nie zechciał zabrać głosu. 

 

p.7. Przedstawienie wyników audytu wewnętrznego w SPZ ZOZ w Nowej Dębie. 

 

Wyniki audytu przedstawił Witold Bochyński. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania. 

 

Głos zabrał Radny Jacek Rożek 

Radny zapytał o możliwość dyskusji nad przedstawionym audytem na najbliższej Sesji Rady Powiatu. 

Przewodniczący wyraził zgodę. 

 

p.8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

 
Przewodniczący zaproponował kandydaturę Roberta Pędziwiatra. 

Robert Pędziwiatr wyraził zgodę na kandydowanie. 

    

Głosowanie uchwały: 

Kto jest „za” - 17 głosów. 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał”- 0 
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Głosowało 17 radnych. Uchwała została podjęta. 

 

b) w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.. 

 
Przewodniczący zaproponował kandydaturę Wojciecha Gruszki. 

Wojciech Gruszka wyraził zgodę na kandydowanie. 

Głosowanie uchwały: 

Kto jest „za” - 17 głosów. 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał”- 0 

Głosowało 17 radnych. Uchwała została podjęta. 

 

c) w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie. 

 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor SPZ ZOZ w Nowej Dębie Jakub Dzik. 

 

Zgodnie z art. 59 ust. 4 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej  

(t. j. Dz. U. z 2024 r., poz. 799), jeżeli w sprawozdaniu finansowym wystąpiła strata netto kierownik 

(dyrektor) samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej,  

w terminie 3 miesięcy od upływu terminu do zatwierdzenia sprawozdania finansowego, sporządza 

program naprawczy, z uwzględnieniem raportu o sytuacji ekonomiczno - finansowej samodzielnego 

publicznego zakładu opieki zdrowotnej,o którym mowa w art. 53a ust. 1 ww. ustawy, na okres nie 

dłuższy niż 3 lata, i przedstawia go podmiotowi tworzącemu w celu zatwierdzenia.  

W związku z tym, że w sprawozdaniu finansowym Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie za rok obrotowy 2023, zatwierdzonym przez Radę Powiatu 

Tarnobrzeskiego Uchwałą Nr III/24/2024 z dnia 26 czerwca 2024 roku, wystąpiła strata netto w 

wysokości 4 238 967, 58 zł (słownie: cztery miliony dwieście trzydzieści osiem tysięcy dziewięćset 

sześćdziesiąt siedem zł pięćdziesiąt osiem groszy). Dyrektor realizując obowiązek nałożony przez  

powyższy przepis art. 59 ust. 4 cytowanej ustawy, sporządził i przedstawił podmiotowi tworzącemu 

do zatwierdzenia program działań naprawczych dla Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 

Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie. Program naprawczy został złożony w wymaganym terminie. 

 

Opinię przedstawił przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Komisja zawnioskowała o przyjęcie uchwały bez poprawek.  

 

Głosowanie uchwały: 

Kto jest „za” - 17 głosów. 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał”- 0  

Głosowało 17 radnych. Uchwała została podjęta. 

 

d) w sprawie zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Nowej Dębie. 

 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor SPZ ZOZ w Nowej Dębie Jakub Dzik. 

 



7 

 

Zmiany w statucie SPZ ZOZ w Nowej Dębie dotyczą dodania do struktury organizacyjnej SPZ ZOZ 

w Nowej Dębie Przychodni Podstawowej Opieki Zdrowotnej, mające na celu koordynowanie opieki 

zdrowotnej nad świadczeniobiorcą w systemie ochrony zdrowia, polegające na zintegrowaniu 

udzielania świadczeń opieki zdrowotnej, obejmującej wszystkie etapy i elementy procesu ich 

realizacji,  

z wykorzystaniem systemów informatycznych, środków komunikacji elektronicznej lub publicznie 

dostępnych usług telekomunikacyjnych, ze szczególnym uwzględnieniem jakości i efektywności 

udzielanych świadczeń. 

 

Głos zabrała Radna Marzena Chmielowiec. 

Radna zadała pytanie dot. oddziału gastrologicznego i oddziału ginekologicznego. Zwróciła 

szczególną uwagę na zmniejszającą się liczbę pacjentów oraz zapytała czy są już jakieś analizy 

dlaczego taka sytuacja ma miejsce. 

 

Dyrektor Jakub Dzik odpowiedział, że sytuacja nie istnieje tylko i wyłącznie w naszym powiatowym 

szpitalu, jest zauważalna również w innych dużych oddziałach ginekologicznych w szpitalach 

wojewódzkich. W dużej mierze za to odpowiada niż demograficzny. Nie możemy mówić tu o 

zwiększonej rotacji pacjentów to jest trend który się dzieje w całym kraju. 

 

Głos zabrał Radny Tomasz Zieliński. 

Radny zapytał czy pod hasłem restrukturyzacja które było wypowiedziane podczas omawiania audytu, 

kryje się wygaszanie któregokolwiek oddziału, czy to może oznaczać zwolnienia pracowników, oraz 

czy audyt wskazuje rozwiązanie które mogłyby zmienić obecną sytuację szpitala. 

 

Dyrektor Jakub Dzik odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma żadnych planów co do zamknięcia 

jakiegokolwiek oddziału. Zatrudnienie opiera się o normy które są ściśle określone – ilość personelu 

na ilość łóżek i muszą być zachowane. 

Nie ma planów co do zwolnień grupowych. Szukane są rozwiązania aby móc optymalnie wykorzystać 

kadrę która w tym momencie jest. 

 

Opinię przedstawił przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Komisja zawnioskowała o przyjęcie uchwały bez poprawek.  

 

Głosowanie uchwały: 

Kto jest „za” - 17 głosów. 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał”- 0  

Głosowało 17 radnych. Uchwała została podjęta. 

 

e) w  sprawie programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego w roku 2025 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

 

Opinię przedstawił przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Komisja zawnioskowała o przyjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Głosowanie uchwały: 

Kto jest „za” - 17 głosów. 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał”- 0  
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Głosowało 17 radnych. Uchwała została podjęta. 

 

 

f) zmieniająca uchwałę nr LVI/44/2024 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 27 marca 2024 

r w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu 

samorządom powiatowym w roku 2024 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Ewa Kędzierska, Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Tarnobrzegu. 

 

W związku z dużym zainteresowaniem osób niepełnosprawnych likwidacją barier w komunikowaniu 

się i technicznych przy nie wykorzystanych środkach na dofinansowania do przedmiotów 

ortopedycznych i środków pomocniczych, a także uwzględniając rozliczenia dotychczasowych zadań 

i niewykorzystane kwoty, wskazane jest dokonanie przesunięć środków na zadania będące nadal  

w zainteresowaniu niepełnosprawnych wnioskodawców i zadysponowanie nie uwzględnionej  

w budżecie dotychczas kwoty 1000 zł na likwidację barier w komunikowaniu się.  

Zmiany na poszczególnych zadaniach i dofinansowaniach likwidacji barier: 

W zadaniu II.1 – turnusy rehabilitacyjne pozostała niewykorzystana kwota 2894,00 

W zadaniu II.2 – sport, kultura, turystyka, rekreacja pozostała niewykorzystana kwota 56,00 

W zadaniu II.2 – przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze są oszczędności 36000,00 

W zadaniu II.4 – sprzęt rehabilitacyjny występują potrzeby na poziomie 2950,00 

W zadaniu II.5a – bariery architektoniczne pozostała niewykorzystana kwota 4837,50 

W zadaniu II.5b – bariery w komunikowaniu się występują potrzeby na poziomie 26837,50 

W zadaniu II.5c – bariery techniczne występują potrzeby na poziomie 15000,00. 

Dokonanie w/w zmian pozwoli na efektywne i celowe wydatkowanie środków PFRON będących  

w dyspozycji powiatu. 

 

Opinię przedstawił przewodniczący Komisji do spraw Rodziny i Polityki Społecznej. 

Komisja zawnioskowała o przyjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Głosowanie uchwały: 

Kto jest „za” - 17 głosów. 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał”- 0  

Głosowało 17 radnych. Uchwała została podjęta. 

 

g) w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 

treningowym. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Ewa Kędzierska, Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Tarnobrzegu. 

 

Pobyt w mieszkaniu treningowym jest odpłatny dla osób, których dochód przekracza kryterium 

dochodowe ustalone zgodnie z art. 8 ust. 1 ustawy o pomocy społecznej. Miesięczna odpłatność za 

pobyt w mieszkaniu treningowym jest ustalana jako kwota rocznych kosztów utrzymania mieszkania 

z roku poprzedniego, powiększona o prognozowany średnioroczny wskaźnik cen towarów i usług 

konsumpcyjnych ogółem, przyjęty w ustawie budżetowej na dany rok kalendarzowy, podzielona przez 

liczbę miesięcy funkcjonowania mieszkania treningowego. Koszt utrzymania mieszkania 
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treningowego na dany rok kalendarzowy zostanie określony przez Kierownika Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu. W przypadku, kiedy pobyt osoby w mieszkaniu treningowym został 

ustalony na okres nie obejmujący pełnego miesiąca kalendarzowego, wysokość opłaty za ten miesiąc 

ustala się dzieląc odpłatność miesięczną przez liczbę dni miesiąca i mnożąc przez liczbę dni pobytu. 

 

Opinię przedstawił przewodniczący Komisji do spraw Rodziny i Polityki Społecznej. 

Komisja zawnioskowała o przyjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Głosowanie uchwały: 

Kto jest „za” - 17 głosów. 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał”- 0  

Głosowało 17 radnych. Uchwała została podjęta. 

 

h) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2024 rok -  

z autopoprawką 

 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Powiatu Tarnobrzeskiego Stanisław Biesiadecki. 

 

W przedłożonym projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

zaproponowano: 

Zmniejszenia planowanych dochodów o kwotę 457.690 zł., w n/w pozycjach: 

- w dz. 010 Rolnictwo i łowiectwo, rozdz. 01005 Prace geodezyjno-urządzeniowe na potrzeby 

rolnictwa, zmniejszenie planowanych dochodów łącznie o kwotę 203.923 zł., z tytułu dotacji celowych 

na scalenia gruntów wsi Wola Baranowska, gm. Baranów Sandomierski.      

- w dz. 600 Transport i łączność, rozdz. 60014 Drogi publiczne powiatowe, zwiększenie planowanych 

dochodów z tytułu – kar od osób fizycznych, różnych opłat, odsetek i odszkodowania za zniszczony 

słup oświetlenia ulicznego łącznie o kwotę 2.487 zł. 

- w dz. 750 Administracja publiczna, rozdz. 75020 Starostwo Powiatowe, zwiększenie planowanych 

dochodów z tytułu otrzymanej dotacji z PFRON na dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i 

zadań bieżących w kwocie 100.000 zł.    

- w dz. 801 Oświata i wychowanie, zwiększenia planowanych dochodów o kwotę 336.600 zł., w tym: 

w rozdz. 80102 Szkoły podstawowe specjalne o kwotę 52.300 zł., z tytułu planowanych dochodów z 

tytułu wpływów z usług – dowóz uczniów do SOSW, kwoty 124.898 zł., z tytułu dotacji celowej ze 

środków europejskich na realizację programu ERASMUS+, oraz kwota 159.402 zł., na realizację 

programu „Kapitał ludzki gotowy do zmian”.    

- w dz. 851 Ochrona zdrowia, rozdz. 85156 Składki zdrowotne, zwiększenie dochodów o kwotę 646 

zł., z tytułu rozliczeń z lat ubiegłych.  

- w dz. 852 Pomoc społeczna, rozdz. 85202 Domy pomocy społecznej, zwiększenie planowanych 

dochodów o kwotę 90.500 zł., w tym z tytułu otrzymanej darowizny kwota 500 zł., oraz 90.000 zł., z 

tytułu odpłatności mieszkańców.       

- w dz. 921, rozdz. 92120 Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami, zmniejszenie planowanych 

dochodów o kwotę 784.000 zł., z tytułu dotacji ze środków programu Polski Ład, przeniesienie 

realizacji zadania na rok 2025. 

 

Zmniejszenie po stronie wydatków budżetu o łączną kwotę – 457.690 zł., w n/w. pozycjach: 

- w dz. 010 Rolnictwo i łowiectwo, rozdz. 01005 Prace geodezyjno-urządzeniowe na potrzeby 

rolnictwa, zmniejszenie planowanych wydatków łącznie o kwotę 203.923 zł., na realizację zadania pn. 

Scalenie gruntów wsi Wola Baranowska, gm. Baranów Sandomierski.      
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- w dz. 600 Transport i łączność, rozdz. 60014 Drogi publiczne powiatowe, zmniejszenie planowanych 

wydatków łącznie o kwotę 297.333 zł., w tym 290.040 zł., z tytułu rezygnacji z wykonania remontu 

mostu na rzece Trześniówka w roku 2024, przeniesienie realizacji zadania na rok 2025, oraz 

przeniesienia planowanych wydatków zgodnie z wnioskiem kierownika jednostki. 

- w dz. 750 Administracja Publiczna, zwiększenie planowanych wydatków o kwotę 559.966 zł., w 

tym: z przeznaczeniem na wydatki bieżące wynagrodzenia i pochodne pracowników starostwa, inne 

wy-datki bieżące oraz na wydatki bieżące w starostwie powiatowym związane z Modernizacją 

pomieszczeń w budynku starostwa wraz z dostosowaniem stanowisk do potrzeb osób z 

niepełnosprawnościami oraz na wydatki Zarządu Dróg Powiatowych w Nowej Dębie.  

- w dz. 801 Oświata i wychowanie, zwiększenie planowanych wydatków łącznie o kwotę 389.600 zł., 

na pokrycie wydatków bieżących w powiatowych jednostkach oświatowych wraz z przeniesieniami 

planowanych wydatków zgodnie z wnioskami dyrektorów jednostek.      

- w dz. 852 Pomoc społeczna, zwiększenie planowanych wydatków o kwotę 63.000 zł., na 

wynagrodzenia i inne wydatki bieżące, w tym na Dom pomocy społecznej w Nowej Dębie.  

- w dz. 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdz. 85333 Powiatowe Urzędy Pracy, 

zwiększenie planowanych wydatków o kwotę 19.000 zł., na „Montaż klimatyzacji w pomieszczeniach 

pracy stałej.  

- w dz. 854 Edukacyjna Opieka wychowawcza zwiększenia planowanych wydatków na kwotę 115.000 

zł., w tym: SOSW w Grębowie. 

 

- w dz. 855 Rodzin, rozdz. 85510 Placówki opiekuńczo-wychowawcze zwiększenia planowanych 

wy-datków o kwotę 27.500 zł., w tym przeniesienia planowanych wydatków zgodnie z wnioskiem 

kierownika jednostki.  

- w dz. 921, rozdz. 92120 Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami, zmniejszenie planowanych 

wydatków o kwotę 1.130.500 zł., z przeznaczonych na Rewitalizację alei parkowych w zabytkowym 

zespole pałacowo – parkowym w Grębowie z powodu przeniesienia realizacji zadania na rok 2025.  

 

W drodze autopoprawki wprowadzono: 

po stronie dochodów:  

- zmniejszenie z tytułu dotacji z Rządowego Funduszu Polski Ład o kwotę 784.000 zł., przeznaczonej 

na „Rewitalizację alei parkowych w zabytkowym zespole pałacowo – parkowym w Grębowie” 

oraz po stronie wydatków:  

- zmniejszenie wydatków o kwotę 308.733 zł., z przeznaczeniem na remont mostu w ciągu drogi 

powiatowej Nr 1117R w m. Ślęzaki nad rzeką Trześniówka z powodu przeniesienia realizacji na 

zadania na rok 2025, zwiększenie planowanych wydatków starostwie Powiatowym na bieżące 

funkcjonowanie urzędu 468.540 zł., zwiększenie wydatków dla SOSW w Grębowie łącznie o kwotę 

168.200 zł., na bieżące funkcjonowanie szkoły zgodnie z wnioskiem Dyrektora jednostki, w dz. 853 

Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdz. 85333 Powiatowe Urzędy Pracy, zwiększenie 

planowanych wydatków o kwotę 19.000 zł., na „Montaż klimatyzacji w pomieszczeniach pracy stałej, 

w dz. 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, w rozdz. 92120 Ochrona zabytków 

zmniejszenie wydatków o kwotę 1.130.500 zł., na zadanie pn. Rewitalizację alei parkowych  

w zabytkowym zespole pałacowo parkowym w Grębowie z powodu przeniesienia realizacji zadania 

na rok 2025.             

Powyższe zmiany nie powodują zmiany wyniku budżetu powiatu. 

 

Opinię przedstawiła przewodnicząca Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Komisja zawnioskowała o przyjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Głosowanie uchwały: 

Kto jest „za” - 17 głosów. 
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Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał”- 0  

Głosowało 17 radnych. Uchwała została podjęta. 

 

i) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego na lata 

2024 – 2028 z autopoprawką 

 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Powiatu Tarnobrzeskiego Stanisław Biesiadecki. 
 

W załączniku Nr 1 do ww. projektu uchwały dokonano aktualizacji danych dotyczących budżetu powiatu w 

wyniku dokonanych i planowanych zmian.  

 

W związku ze zmianami budżetu dokonanymi uchwałami Rady Powiatu oraz Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego 

planowane dochody budżetu Powiatu na 2024 rok po zmianach ogółem wynoszą – 97.774.458 zł., oraz plano-

wane wydatki ogółem na 2024 rok po zmianach wynoszą ogółem – 104.451.832 zł. Planowany deficyt budżetu 

oraz planowane przychody i rozchody nie ulegają zmianie.  

 

Relacje wynikające z art. 242 oraz 243 ustawy o finansach publicznych zostają spełnione.  

 

W Załączniku Nr 2 do ww. uchwały, stanowiącym „Wykaz przedsięwzięć”, dokonano zmiany polegającej na 

dodaniu nowych przedsięwzięć pn.:  

- „Mobilność edukacyjna osób uczących się w ramach kształcenia i szkolenia zawodowego”.  

Okres realizacji przedsięwzięcia 2024 – 2025. Łączne nakłady finansowe na ww. przedsięwzięcie wynoszą 

287.707 zł. Określa się limity wydatków na ww. przedsięwzięcie w latach:   

- 2024 – 124.898 zł.  

- 2025 -  162.809 zł.  

 

- „Z edukacją w przyszłość – kompleksowy program rozwoju edukacji w Zespole Szkół Nr 1 w Nowej Dębie”. 

Okres realizacji przedsięwzięcia 2024 – 2025. Łączne nakłady finansowe na ww. przedsięwzięcie wynoszą 

303.321 zł. Określa się limity wydatków na ww. przedsięwzięcie w latach:   

- 2024 – 159.402 zł  

- 2025 -    71.117 zł 

- 2026 –   72.802 zł 

 

- oraz zmniejszenia łącznej kwoty wydatków inwestycyjnych na przedsięwzięciu pn. "Scalenie gruntów wsi 

Wola Baranowska, gm. Baranów Sandomierski" w związku z uzyskaniem niższej kwoty wykonania zadania w 

wyniku rozstrzygnięcia postępowania przetargowego o kwotę 203.923 zł. do kwoty 12.059.133 zł. w tym: 

- w roku 2024 – 9.608.276 zł  

 

Opinię przedstawiła przewodnicząca Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Komisja zawnioskowała o przyjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Głosowanie uchwały: 

Kto jest „za” - 17 głosów. 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał”- 0  

Głosowało 17 radnych. Uchwała została podjęta. 

 

j) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Tarnobrzeskiego. 
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Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Powiatu Adam Kumor. 

 

Wnioskiem z dnia 10 września 2024 r. (data wpływy 1 października 2024 r.)  

Pani Martyna Kuryłowicz działając w imieniu Gminy Gorzyce złożyła wniosek o ustanowienie 

nieodpłatnej służebności w postaci prawa przejazdu i przechodu istniejącą droga pożarową  

do projektowanego budynku Domu Kultury w Gorzycach. Zgodnie z art. 285 Kodeksu cywilnego, 

nieruchomość można obciążyć na rzecz właściciela innej nieruchomości (nieruchomości władnącej) 

prawem, którego treść polega na tym, że właściciel nieruchomości władnącej może korzystać w 

oznaczonym zakresie z nieruchomości obciążonej, jednocześnie służebność gruntowa może mieć 

jedynie na celu zwiększenie użyteczności nieruchomości władnącej lub jej oznaczonej części. 

Ustanowienie służebności umożliwi realizację inwestycji Gminy Gorzyce polegającej na budowie 

Domu Kultury w miejscowości Gorzyce a tym samym korzystanie wpłynie na mieszkańców powiatu 

tarnobrzeskiego. Zgodnie z zapisami art. 12  

ust. 8 ustawy o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2024 r. poz. 107) do wyłącznej właściwości rady 

powiatu należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych powiatu, przekraczających zakres 

zwykłego zarządu, w tym obciążania nieruchomości. 

 

Opinię przedstawiła przewodnicząca Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Komisja zawnioskowała o przyjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Głosowanie uchwały: 

Kto jest „za” - 17 głosów. 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał”- 0  

Głosowało 17 radnych. Uchwała została podjęta. 

 

 

Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy. 

 

 

Po przerwie. 

 

 

k) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2024. 

 

Projekt  przedstawił Skarbnik Powiatu Tarnobrzeskiego Stanisław Biesiadecki. 

 
W związku z ubieganiem się o środki zewnętrzne na dofinansowanie zadań związanych z poprawą 

efektywności energetycznej w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności ze środków 

NFOSiGW zachodzi konieczność opracowania dokumentacji projektowych, których orientacyjna łączna  

wartość wynosi 120.000 zł. Przedmiotowe dokumentacje zostałyby wykonane w roku 2025, natomiast zamó-

wienie na ich wykonanie zostałoby udzielone w roku 2024.   

 

Opinię przedstawiła przewodnicząca Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Komisja zawnioskowała o przyjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Głosowanie uchwały: 

Kto jest „za” - 16 głosów. 

Kto „przeciw” - 0. 
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Kto się „wstrzymał”- 0  

Głosowało 16 radnych. Uchwała została podjęta. 

 

l) w sprawie zmiany uchwały Nr V/38/2024 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 6 września 

2024 r. sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2024. 

 

Projekt  przedstawił Skarbnik Powiatu Tarnobrzeskiego Stanisław Biesiadecki. 

 

Uchwała dot. nadania nowego brzmienia § 1 uchwały Nr V/38/2024 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego  

z dnia 6 września 2024 r.: Postanawia zaciągnąć zobowiązanie finansowe na rok budżetowy 2025  

z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.  

„Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1094R relacji Furmany – Żupawa – Stale w miejscowości Stale od 

skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 871 do działki nr 320 – budowa chodnika – na kwotę 110.700 

zł.”. 

 

Opinię przedstawiła przewodnicząca Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Komisja zawnioskowała o przyjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Głosowanie uchwały: 

Kto jest „za” - 17 głosów. 

Kto „przeciw” - 0. 

Kto się „wstrzymał”- 0  

Głosowało 17 radnych. Uchwała została podjęta. 

 

pkt.8 . Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Starosta w imieniu Radnych przywitał Wojewodę Podkarpackiego Teresę Kubas-Hul. 

Głos zabrała Wojewoda. Podsumowała dotychczasową pracę i podkreśliła wagę współpracy Urzędu 

Wojewódzkiego i Starostwa Powiatowego w Tarnobrzegu. Symboliczne otwarcie drzwi między urzę-

dami to pokazanie chęci nawiązywania dalszej pozytywnej i owocnej współpracy. 

 

pkt.9. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący wypowiedział sentencję: 

„Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam VII Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  5 

listopada 2024 roku.”  
 

 

 

 

Sporządziła: 

Magdalena Wrzosek 


